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Protokoll fört vid Bronsyxan
Samfällighetsförenings styrelsemöte
99-tt-24.

N?irvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Mats Pettersson

Samt suppleanten Anders Hallkvist

s1.
Ordförande Magnus Månson hiilsade de niirvarande välkomna och förklarade mötet Mötets öppnande

öppnat. Suppleanten Anders Hallkvist gick in som ordinarie styrelsemedlem då Peter
Haglund inte var ndrvarande.

Föregående mötes
protokoll

$2.
Föregående mötes protokoll nr 4 godkändes.

$ 3. RaPPorter och
- Vissa avloppsstammar skall renspolas enligt avtal utan att såirskild beställning görs. Det meddelanden

Zir oklart om detta skett i höst. Erik Wredling kontrollerar saken.

- Ett avtal beträffande snöröjning har träffats med Teknik och Idrott. Detta är ett prov
under en säsong, varefter en utvåirdering skall göras.

- En arbetsplattform i aluminium ?ir inköpt enligt uppdrag fran föregående möte.

- Arbetet med beskiirning av lönnar enligt uppdrag från föregående möte rapporterades
klart.

- En skrivelse angående anläggande av boulebana kommer att författas av Magnus
Månson och tillställas Teknik och Idrott. Magnus har varit i kontakt med ansvariga på

Teknik och idrott och meddelade att detta ej finns i deras budget och troligen blir svårt att
genomföra.

- Fyra styrelsemedlemmar har deltagit i den numera årliga tråiffen som Västerås Energi
och Vatten anordnar.

- Styrelsen har haft kontakt med rörfirma Stefan Alexandersson angående hur föreningens
våirmesystem skulle kunna effektiviseras. Det rör sig om viss ombyggnad i husen för att
får bättre fördelning av värmen samt också möjligheter till sänkta kostnader. Flera
undersökningar pågår i detta ärende, och styrelsen kommer att överväga en motion till
vårens årsmöte.

Ekonomin
Kassören Erik Wredling meddelade att efter rlå" f.nu*ufet ligger vdrme och
vattenförbrukningen i stort sett på prognos, möjligen något över. Övriga kostnader ligger
väl inom budget, varför det totalt ser bra ut.
Det beslutades att för kvartal 1 nästa år ligga kvar på samma avgift som nu, dvs
350013460-. Dock höjer Västerås Energi och Vatten våirmeavgiften +l0%o och
vattenavgiften +5To fr.o.m. 1 december. Detta motsvarar ungefiir 1000kr/hus och år,
varför vi kan förvåinta en motsvarande höjning av samfällighetsavgiften.



ss.
Arbetsgruppen för avfallshantering inom Bronsyxan Samfällighet lämnade sin slutrapport
till styrelsen. Förutom slutlig ekonomisk reglering till inblandade entreprenörer, skall
garantibesiktning utföras i november år 2000. Vidare skall plåtdelar på husen målas då
minst två säsonger gått.
Styrelsen upplöste arbetsgruppen och övertar därmed helt ansvaret för bodarna. Ett
arvode kommer att utbetalas till Mats Pettersson (Mats ej nåirvarande och deltog ej vid
detta beslut). Ekonomisk reglering till arbetsgruppens andra medlem Ola Wikström har
skett tidigare.

$6.
Belysning på garageplanerna diskuterades igen. Manga medlemmar hör av sig till
styrelsen med sin oro för inbrott i bilar. Flera inbrotti garage har skett under senare tid.
Styrelsen beslutade att prova strålkastare uppsatta på lyktstolparna i respektive ändar på
garageplanerna. Anders Hallqvist fick uppdraget att genomföra ett sådant prov på en
garageplan.

$7.
- Fyra snöslädar skall köpas in. Erik Wredling genomför.

- Som vanligt vill styrelsen påminna om att man stänger av sina vattenutkastare för
utevatten på rätt sätt så att dessa inte fryser under vintern.

- Ytterligare två hus har byggts ut, Bronsnår.lsgatan 17 samt Kantyxgatan 15. Det finns nu
14 hus av föreningens 125 som ej åir utbyggda.

- På förekommen anledning vill styrelsen påpeka att det finns avstängningsventiler för
värme och vatten under de "inre" gavelradhusen (dvs. 17 resp. 18 i varje lZinga). Om en
rörfirma skall utföra åtgärder på diu hus, tala om detta för dem om de inte vet det, så att
avstängning av onödigt stora avsnitt kan undvikas.

- Diskussionen om bredband ända in i våra hus börjar ta fart. Västerås Energi och Vatten
har aviserat att man har planer på att installera ett stamnät i Västerås, till vilket
gruppbebyggelser kan anslutas. Styrelsen följer detta.
Not: Bredband Zir en teknik som på grund av sin bandbredd ger tillgång till internet med
helt andra prestanda åin vad man får via telefonnätet. Det ger också möjlighet till ett annat
utbud av TV-kanaler, video, telefonförbindelser, etc.

$8.
Nästa möte bestämdes till2 februari 2000.

Ordförande Magnus Månson tackade fö, tiru?åtresse och avslutade mötet.

Västerås 1999-ll-28 Justeras:
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V.sekr Mats Pettersson


